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    Дорогі друзі go4peace, 

  
О, як часто ми прагнемо бути поруч із тими, кого любимо! У моменти, коли наші рідні 

разом, а ми — далеко, серце охоплює туга. Ми жадаємо близькості, теплоти і щирого 

спілкування з тими, хто дорогий нашому серцю. Ця туга є природною для людини, адже 

вона вказує на цінність любові та стосунків у нашому житті. 

 

Подібну тугу відчуває Бог до кожного з нас. Його серце завжди горить бажанням бути 

поруч. Але як це можливо? Бог, ставши людиною в особі Ісуса Христа, зв’язав Себе з 

простором і часом, з людськими обмеженнями. Проте Його любов знаходить шлях. «Де 

двоє або троє зібрані в моє ім’я, там я посеред них» (Мт. 18:20), — нагадує нам Господь. 

Його ім’я — Любов. І там, де люди діляться цією любов’ю, там і присутній Бог. Ми 

відчуваємо Його через глибоку радість і мир, які виникають у стосунках, сповнених 

любові. Це — плоди Його присутності. Боже серце палає тугою за нами, бо Його любов 

безмежна. 

 

Одного разу я вирушив у довгу автомобільну подорож до Польщі. На дорогу я 

приготував чотири бутерброди. До вечора залишилося ще два, і щось у мені підказало 

зберегти їх у холодильнику, не доїдати. Разом зі мною подорожували шість молодих 

людей. Повертаючись додому через два дні, ми приїхали рано-вранці, так і не 

встигнувши поснідати. Тоді одна з дівчат сказала, що ледь тримається на ногах без їжі. 

У ту мить я з радістю дістав свої два бутерброди та простягнув їй. Вона з’їла їх із 

захопленням і вдячністю: «Ого, вони ще такі свіжі й смачні!» Її радість наповнила мене 

щастям, і я вирушив у свою власну подорож із легким серцем. 

 

Ця маленька історія нагадує нам: Бог завжди поруч, навіть у найдрібніших моментах 

нашого життя. Він знаходить спосіб бути з нами через любов і турботу, які ми 

проявляємо один до одного. Його присутність робить нас здатними дарувати радість і 

світло тим, хто цього потребує. Бог хоче бути з тобою завжди. 

 

  Від команди go4peace  Майнольф Вакер 


